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PROTOKÓŁ NR  27-1/2022 

z  posiedzenia doraźnej  

Komisji ds. Reformy Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska,  

które  odbyło  się  1 marca 2023 r. o godzinie 16:00. 

 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem  

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

 

Obecność: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

 

L.p. 

 

Nazwisko  i imię 

 

Funkcja 

Podpis- 

rozpoczęcie 

posiedzenia 

Podpis –  

zakończenie 

posiedzenia 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

Przewodniczący 

 

obecny 

 

obecny 

 

2. 

 

Plewa Romuald 

Wice- 

przewodniczący 

 

obecny 

 

obecny 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

członek 

 

obecna 

 

obecna 

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

„ 

 

obecna 

 

obecna 

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

„ 

 

obecny 

 

obecny 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

„ 

 

obecny 

 

obecny 

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

„ 

 

obecny 

 

obecny 

 

Na stan siedmiu członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło siedmiu, czyli było 

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Lista  innych osób  obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji - powitał zebranych gości  

i przedstawił  zaproponowany porządek obrad: 
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1. Omówienie ujednoliconego projektu uchwały  w sprawie zmiany statutów 

dzielnic. 

  

2. Sprawy różne, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zaproponował zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie w punkcie 1 i 2 odpowiednio przyjęcia sprawozdania z działalności 

komisji za ro 2022 i przyjęcia planu pracy na rok 2023.  Dyskusja na temat statutów dzielnic 

będzie w punkcie 3.  

Przystąpiono do głosowania.  

 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

+ 

  

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

+ 

  

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

+ 
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PUNKT 1 

Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Reformy Jednostek Pomocniczych za 2022 

rok 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji –  omówił sprawozdanie z działalności komisji 

za rok 2022 r. Poinformował, że wszyscy otrzymali dokumenty na maila. Przypomniał, że 

sprawozdanie mówi o tym, czym zajmowała się komisja, ile odbyła posiedzeń, jak 

wyglądała frekwencja, z kim komisja współpracowała. Zaproponował przegłosowanie 

sprawozdania. 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

+ 

  

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

+ 

  

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

+ 

  

  

PUNKT 2 

Plan pracy Komisji ds. Reformy Jednostek Pomocniczych na 2023 rok. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji –  przeszedł do omówienia planu pracy na 2023 

rok. Przypomniał, że najważniejszym zadaniem komisji będzie nowelizacja statutów 

dzielnic, korekta granic dzielnic, funkcjonowanie Biura Prezydenta ds. Rad Dzielnic  

i Współpracy z Mieszkańcami a także rozliczanie projektów finansowanych ze środków 
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pozostających do dyspozycji dzielnic. Spytał czy ktoś z członków komisji ma propozycje co 

do innych tematów. 

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – wyraził 

zadowolenie, że komisja zamierza wpisać punkt 4 do planu pracy. Dodał, że nie wyobraża 

sobie, że jeżeli jest zmieniana cała procedura pozyskiwania środków statutowych cały rok 

wcześniej i potem kiedy są one opiniowane przez Wydziały Urzędu Miejskiego, a potem 

w roku kiedy są wykonywane, to co zostało zaakceptowane przez jednostki miasta jako 

realne teraz okazuje się po przetargu, że jest za mało środków.  Zwrócił się z prośbą aby 

dołączyć do planu pracy rozważenie przygotowania zasad, które znalazłyby się w statucie 

gminy aby Przewodniczący Zarządu Jednostki Pomocniczej mógł uczestniczyć w sesji Rady 

Gminy. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – podziękował za ten głos. Powiedział, że warto 

o tym podyskutować, jednak trzeba się skonsultować z mecenasem Bodakowskim. 

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – zwrócił uwagę na 

fakt, że cytowany przez niego § 37a, mówi o tym, że Przewodniczący ograny 

wykonawczego jednostki pomocniczej może uczestniczyć w sesji Rady Gminy bez prawa 

do głosowania.  

Kamila Błaszczyk – członek komisji – zgodziła się, że jak najbardziej można jeszcze ten 

temat przedyskutować, jednak nie jest konieczne wpisywanie go do planu pracy komisji. 

Romuald Plewa – członek komisji – zgodził się z radną Kamilą Błaszczyk.  

Bartosz Stefański – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa – powiedział, że wie że 

jest duży opór, żeby dopuszczać rady dzielnic również do innych spotkań, ale dobrze 

byłoby żeby to zmienić. Zaapelował, żeby rady dzielnic były częściej informowane 

o różnych spotkaniach. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zaproponował, żeby nie wpisywać tego tematu 

na razie do planu pracy ale zostawić go po prostu do dyskusji.  

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – nalegał, żeby jednak 

wpisać ten punkt do planu pracy. Dodał, że nawet jeśli komisja nie da rady się tym zająć 

to zawsze można wrócić do tego w przyszłym roku.  

Kamila Błaszczyk – członek komisji – stwierdziła, że jednak wolałaby nie wpisywać tego 

tematu do planu pracy. Natomiast decyzję w tej sprawie pozostawiła Przewodniczącemu 

komisji.  
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Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zaproponował, żeby zintensyfikować 

częstotliwość prac komisji w tym roku. Dodał, że po zamknięciu tematu statutów, nie 

będzie przeciwskazań żeby zająć się również tym tematem czy innymi.  

Przystąpiono do głosowania.  

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

+ 

  

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

+ 

  

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

+ 

  

 

 

PUNKT 3 

Omówienie ujednoliconego projektu uchwały  w sprawie zmiany statutów dzielnic 

 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – przypomniał, że w ostatnim czasie odbyły się 

spotkania w gronie radnych klubu Koalicji Obywatelskiej i zostały zrewidowane wątki, 

które były podnoszone podczas wcześniejszych posiedzeń. Każdy z klubów wyraził swoją 

opinię. Naniesiono też pewne zmiany w projekcie uchwały. Zwrócił się z prośbą do p. 

Magdaleny Garbowskiej o przesłanie tekstu dokumentu do radnych dzielnic. Powiedział, 

że jest plan aby złożyć te projekty uchwał na sesję w kwietniu.  Dodał, że czeka jeszcze na 
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opinię mecenasa Bodakowskiego. Poinformował, że te 35 druków musi zostać 

przygotowane w edytorze aktów prawnych co wymaga również sporo czasu. Dodał, że 

trzeba dziś wyznaczyć termin kolejnego posiedzenia, na którym projekty statutów dzielnic 

zostaną przegłosowane. Spytał członków komisji o opinię w tej sprawie. 

Anna Golędzinowska – członek komisji – odpowiedziała, że jest to dobry plan i wszystkie 

terminy poza poniedziałkami, po godz. 16 jest dostępna. 

Kamila Błaszczyk – członek komisji – stwierdziła, że 21 lub 22 marca jej odpowiada.  

Andrzej Stelmasiewicz – członek komisji – poinformował, że jest poza Gdańskiem od 

17 do 21 marca.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – powiedział, że wstępnie proponuje termin 21 

marca, ale jeszcze zostanie ustalona godzina.  Spytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos 

w sprawie statutów. Nie było żadnych głosów.  

Przeszedł do tematu dotyczącego zmiany granic dzielnic. Poinformował, że komisja 

otrzymała od Rad Dzielnic około 40 stron uchwał dotyczących propozycji korekt granic. 

Powiedział, że odbyło się spotkanie, na którym był obecny Pan Adam Rodziewicz 

z Wydziału Geodezji, który zajmuje się projektem GeoGdańsk, który ma ruszyć za kilka 

miesięcy. System ten pozwoli w bardziej precyzyjny sposób opisać granice dzielnic. 

Zgodnie z wnioskiem komisji do Pani Prezydent przygotowano listę lokalizacji na terenie 

miasta, które wymagają zdaniem Wydziału Geodezji korekty granic, z uwagi na to, że dana 

nieruchomość gruntowa znajduje się na terenie kilku dzielnic. Poprosił o wyrażenie opinii 

radnych w tej sprawie. 

Romuald Plewa – członek komisji – powiedział, że jest bardzo dobre narzędzie,  

w którym 100% miasta będzie na jednej mapie cyfrowej. Jeśli ta mapa będzie dobrze 

funkcjonowało to granice dzielnic będą bardzo czytelne dla wszystkich. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – poprosił o ponowne przesłanie do radnych 

komisji maila od Pana Adama Rodziewicza z Wydziału Geodezji. 

Anna Golędzinowska – członek komisji – stwierdziła, że nie widzi potrzeby bardzo 

zasadniczych zmian w tej kwestii. Dodała jednak, że rozumie, że czasem ma to istotne 

znaczenie dla konkretnych inwestycji w dzielnicach.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – poinformował, że jest propozycja Wydziału 

Geodezji, żeby odejść od opisu poszczególnych granic dzielnic w statutach,  ale stworzyć 

osobną uchwałę Rady Miasta dotyczącą podziału administracyjnego całego miasta. 

Pozwoliłoby to uniknąć błędów wynikających z nieprecyzyjnego opisania, a w przyszłości 

przy każdej zmianie granic dzielnicy będzie to dużo prostsze.  
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Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – stwierdził, że idea 

słuszna tylko czy można w jednej uchwale to regulować. Poprosił o zasięgnięcie opinii 

prawnej w tej sprawie.  

Przemysław Malak – członek komisji – powiedział, że listy ulic przynależących do danej 

dzielnic nie są oficjalne.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – stwierdził, że zdaje sobie z tego sprawę. 

Wyraził nadzieję, że po stworzeniu mapy miasta będzie to bardziej precyzyjnie opisanie. 

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – 

Lipce – zaproponowała, żeby zająć się też problemem nazw dzielnic. Dodała, że zarówno 

Orunia jak i inne dzielnice chciałyby zmienić swoje nazwy.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zgodził się z tym, że warto się nad tym 

tematem zastanowić, natomiast trzeba to będzie zostawić na osobną procedurę.  

Anna Golędzinowska – członek komisji – poinformowała, że miała ostatnio okazję 

uczestniczyć w podsumowaniu warsztatów dotyczących masterplanu dla Piecek – 

Migowa. Dodała, że wielu radnych wierzy, że jest to nowy sposób wspólnego zarządzania 

dzielnicami z mieszkańcami. Dodała, że oczywiście nie jest to koniec pracy, teraz pomysły 

mieszkańców będą weryfikowane.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – podziękował za przypomnienie tego tematu. 

Dodał, że cieszy się, że będzie to kontynuowane. Poinformował, że porządek posiedzenia 

został wyczerpany. Podziękował wszystkim za obecność. Zamknął posiedzenie – godz. 

17:00. 

Sprawdził obecność.  

Przewodniczący Komisji  ds. Reformy                                              

Jednostek Pomocniczych 

Miasta Gdańska 

 

         /-/ Karol Ważny 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 

Pracownik  Biura Rady Miasta Gdańska 
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